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 Referat 01.10.2024 
Dato og tid:  

01.10.2024 

kl. 19.00 – 22.00 

Sted: Nødebo Kro – Sydværelset 

3400 Hillerød 

Emne:  

Bestyrelsens arbejdsområder 

Mødedeltagere: Leif Øgaard, Bjørn Svendsen, Carsten M. Jørgensen, Hol-

ger Hansen, John Hansen, Hans H. Andersen 

Suppleant:  Keld Chor 

Afbud: Inge Hansen  

 

Referent: Holger                                          Mødeleder: John 

Formål med mødet:   

Drøfte og beslutte fremtidige aktiviteter 

Forbered:  

Forbered jer på dagsordenspunkterne 

Anvendelse af mødets resultat:   

At vi er blevet klarere på aftaler og arbejdsopgaver 

Medbring:   

Dagsorden, godt humør og gå-på-mod. 

Næste møder 2024: 09-04, 07-05, 04-06, 06-08, 03-09, 01-10, 05-11, 03-12 

2025: 07-01 

 

 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces Varighed 

(i min) 

Beslutning 

(referat – hvem gør hvad?) 
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(hvordan be-

handler vi em-

net?) 

1.  Godkendelse af dagsorden At vi bliver enige om dagsorde-

nen og hvor lang tid, vi skal bruge 

på de enkelte punkter  

Beslutning 5 Godkendt 

2.  Godkendelse af referat fra mø-

det 3/9 2024  

Enighed om referatets ordlyd og 

klargøring til offentliggørelse på 

hjemmesiden 

Beslutning 10 Godkendt 

3.  Årshjulet SEP 

Status på økonomi v/Leif 

Beslutning 30 Modtaget 25000,00 kr. fra DOF Centralt. 

Likviditet 30000,00 kr. Brugt ca. 2000,00 kr. 

Ingen driftsunderskud, Ørnetur til Falsterbo 

ca. 3000,00 kr. Alle har modtaget udlæg for 

medlemskab af kroen. Manglede bon på ud-

læg den 6/2 2024. Klagegebyr som er delt i 2 

gebyr, da det er 2 forskellige sager. Sagen er 

Forurening af Lynge Grusgrav. NPU har star-

tet sagen og efterfølgende er bestyrelsen in-

formeret. Bestyrelsen godkender forløbet.  

Ny kasser skal findes, John skriver en hilsen 

om ønske af en interesseret person til kasser 

posten. 
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4.  Årshjulet Okt 

1. Oplæg til generalforsamling 

fremlægges. 

2. bestyrelsesseminar. 

3. Økonomisk status og behov 

på diverse projekter v/ John 

Leif 

Beslutning 30 Bestyrelsen besluttede at tage et aftenmøde.  

Vi foreslår 06.02.2025 kl. 19.30 – 21.30. i He-

stestalden med kaffe og kringle. Det kan 

også blive en anden dag. Carsten sørger for 

at aflyse lørdagen og finder en anden dato. 

Hans H. Andersen har et forslag til kom-

mende rep. møde og det er godkendt. Han 

sender det til DOF centralt for videre be-

handling.  

Bestyrelses seminar sker, når vi har indhold til 

at udføre det, ellers tager vi det på et besty-

relsesmøde. 

Leif har et budgetforslag til 2025 klar på nov. 

Mødet. 

5.  Evaluering på Naturens Dag  

v/Carsten 

 Orientering 15 Vejret var fint for 15 forskellige foreninger, 

og 500 deltager. Ørne klubben deltog ikke. 

6.  Evaluering DOF Basegrubbe-

mødet v/Holger 

 Orientering 15 Referatet fra 7 sep. Er lagt på dropbox.   

7.  Møde 19.9 NST  Orientering 30 Deltager. Jørgen Hansen, Jørgen Jacobsen, 

Ivan Olsen, Dorthe Andersen, John Hansen 

og Inge Hansen. NST Søren Oldenburg og 

Lise Vølund. Der var en god debat om for-

styrrelse, benyttelse og beskyttelse. NST er i 

gang med at udvikle en APP til pas på kort. 
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Dialogmødet til nov. 2 forslag på nuværende, 

1. afgræsser. 2. MBK. 

8.  Brugerrådsmøde den 28-10-

24, Inge 

Emner der skal medtages Orientering 10 Ingen emner på nuværende. 

9.  Fællesmail til formand og 

næstformand, Inge 

Er det kommet i orden Oriente-

ring/beslut-

ning 

10 Forslaget drøftes næste møde. 

10.  Orientering fra formand og 

kasserer 

 

Fast punkt til emner som ikke kan 

fremlægges på anden måde 

Orientering 10 Sjælsø tur, med en tur til spisested. 

12.10.2024.  

 

11.  Evt. Fast punkt til orientering Ingen beslut-

ninger 

5 Ren Arresø. 

Bjørn orienter fra mødet. 

Søborg Sø NV af søen skal der være et dige, 

Det sidste lag, kan først komme på til foråret 

2025. Den sydlige del er der en prop som 

skal sættes i, det bliver også til foråret. Et 

stort elkabel skal flyttes, og det er også til 

foråret. 

 


